



6D4N TOKYO FREE & EASY + MT FUJI (AJMF)

Tokyo + Mount Fuji

DAY 1 Kuala Lumpur / Haneda / Tokyo

- Upon Arrival Haneda Airport, proceed to look for the Local Representative at the Arrival Hall.
- Transfer to hotel for check in. **** Standard hotel check in time: after 1500 Hrs**

DAY 2 Tokyo

- Free at leisure for you to explore the city by yourself.

DAY 3 Tokyo / Hakone / Tokyo (L)

- Pick up at hotel to join Local SIC tour for Full Day Mt Fuji Hakone By Motorcoach.
- Tour visit to **Tomei Express Fuji Sky Line 5th station**, Lunch at Hakone Lake Hotel,
- Enjoy a double wired gondola with 360 degree panorama for a breath-taking view of the volcanic Hakone Mountains by **Hakone Sky Gondola**
- **Boat Cruise on Lake Ashi.**
- Return to Tokyo

DAY 4 Tokyo

- Free at leisure for you to explore the city by yourself.

DAY 5 Tokyo / Haneda / Kuala Lumpur

- Return home from Tokyo.

<p>Nights Stay at local 3 star hotels Tokyo 4 night</p> <p>** Tour operate without Tour Manager. ** Local guide -bilingual (English & Mandarin).</p>	<p>Package Inclusions : Transfers : Return airport transfers & daily sightseeing by sharing vehicle (SIC) Meals Included : 1 Lunch</p> <p>Package Exclusions : Tipping : Recommended tipping for guide and driver are 500Yen per day, pay to tour guide directly.</p>
--	--

6天4晚 东京自由行 (AJMF)

东京+富士山

第1天吉隆坡/羽田机场/东京

- 抵达羽田机场，本社代表于机场大厅迎接您的到来！
- 前往酒店办理入住手续 ****酒店登记时间：15:00 之后**

第2天 东京

- 全日自由活动。

第3天 东京 / 箱根 / 东京 (午餐)

- 从酒店出发，前往富士山第五站（视天气情况而定），午餐于箱根酒店。
- 搭乘纜車觀望箱根火山區景色。乘搭遊覽船，暢遊蘆之湖，瀏覽富士山的水中倒影。
- 返回东京

第4天 东京

- 全日自由活动。

第5天 东京

- 从东京启程回国

3星级酒店住宿 东京 4晚 ** 无领队随团 ** 双语导游（英文&中文）	配套包含： 交通： 来回机场接送 & 每日观光（共乘旅車） 膳食： 1 分午餐 配套不含： 小费： 建议导游与司机的小费是每日500日元。小费直接付给导游。
---	---